
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
ACTA Comissió de seguiment del Consell de Barri de la 
Barceloneta 
 
Data: 19 de novembre de 2018 
 

Hora: de 19 a 20,30 
 hores 

Lloc: Centre Cívic de la Barceloneta                        Pren l’acta: Tècnica de Barri: Vanesa 
Sanz  

Participants 

- Carme Piera  
- Judit Galvez 
- Manel Martínez 
- Luis Monzón 
-  M jesús Vidal 
-  Lourdes López  
- Carmen Tomas 
 
 
 
 
 
- Ferran Caymel  
- Vanesa Sanz 
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            ORDRE DEL DIA 
 
 
 

0- Benvinguda 
1- Revisió de temes 
2- Proper Consell de Barri: 05/12/2018 al Centre Cívic: decidir Tema 
3- Torn obert paraules 

 
 

1. Revisió de temes diversos: 
 

. Obres a Passeig Joan de Borbó: S’han retardat la primera part de l’obra . 
Es manté el panot ja que es te assegurat el rendiment. 
 
. Millora d’enllumenat al Parc de la Catalana ja ha començat i al carrer 
Ginebra pendent de començar. 
 
. Casa de la Barceloneta: Pendent de tancar procés del concurs. 
 
. Terrasses a Joan de Borbó. S’està tancant amb el Gremi de Restauració si 
les terrasses aniran  a façana com abans de l’obra o no. Els restauradors 
ho 
volen igual a façana. Els veïns demanen que es faci complir l’ordenança i 
que el passeig es també pels veïns i vianants. Els veïns també reclamen 
que 
si es dona mes terrassa s’ha de tenir el local adaptat per mobilitat reduïda. 
Manifesten que les terrasses fan molt sorolli que  s’ha de complir l’horari i 
i activar un control de so amb un sonòmetre. 
 
. Sessió informativa de Bus el 15/11/18. Hi hauran informadors i tríptics. 
 
. Curs d’educació econòmica: ja en funcionament dirigit a veïns/es del 
barri. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
. Consell Equipament esportiu. Respecte al CNAB es revisarà la política de 
matriculació per l’estiu vinent. 
 
. Consell d’habitatge: Es va celebrar el primer consell i va quedar pendent 
Nomenar el càrrec de presidents i vicepresident en la propera sessió. 
 
. La Tècnica de barri exposa tots els actes que faran durant les festes de 
Nadal  

 
 
 

2. Proper Consell de Barri: escollim tema a tractar. 
 

S’acorda tema del proper consell de barri: 
 

Tema: El futur del mercat de la Barceloneta 
 

Data: 5 de desembre  a les  19h al Centre Cívic 
 

 
Les persones participants de la reunió demanen que: 
 
- es pugui aclarir el rol de Institut Municipal de mercats, del director de 
mercat, etc. 
-  Així com activar un servei a domicili. 
-  Demanen que al Consell de Barri vinguin actors del mercat: paradistes, 
representants de l’IMM. 
 
 
 

3. Torn obert de preguntes. 
 

La Carmen Tomas exposa que el canvi de bus s’ha fet sense fer 
cap participació dels veïns i vol exposar el seu desacord 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

al respecte. 
L’associació de veïns de la Barceloneta demana que s’agilitzi l’activació del 
bus de barri per contrarestar la pèrdua de línies que ha tingut el barri. 

 


